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Abstract (en)
[origin: US4762765A] The invention relates to a process for producing a spherical grain shape in fine grain toners. The toners are of the type used in
electrophotography for developing latent charge images. The treatment of the toner takes place in a material bed which is fluidized by gas streams
which are directed against one another. In this manner the grains are subjected to a multitude of reciprocal collisions and friction stress. The intensity
of the collisions and frictional stress are adjusted through selection of the operating pressure, velocity, direction and temperature of the gas streams.
Thus the grains undergo permanent deformation. A classifier to separate out the super-fine portion resulting from abrasion.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Erzeugen einer sphärischen Kornform bei feinkörnigen Tonern, wie sie in der Elektrophotographie zur
Entwicklung latenter Ladungsbilder verwendet werden. Die Behandlung der Tonerteilchen erfolgt dabei in einem durch gegeneinander gerichtete
Gasstrahlen fluidisierten Gutbett dadurch, daß sie einer gegenseitigen Prall- und Reibbeanspruchung unterzogen werden, deren Intensität durch
Wahl von Betriebsdruck, Geschwindigkeit, Richtung und Temperatur der Gasstrahlen so eingestellt wird, daß die Oberfläche jedes Tonerteilchens
bleibend verformt wird, und anschließend einer Fliehkraftsichtung ausgesetzt werden, durch die der durch Abrieb entstandene Feinstanteil von den
verformten Tonerteilchen abgetrennt wird.
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